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SG Notificatieapp 5 november 2020

Aanwezig 5.1.2e

1. Signalenvan IZB-artsen uit BCO teams dat er vragen komen die ze niet kunnen beantwoorden.

“BWLIFr komen steeds meer notificaties uit basisscholen, bedrijven waarbij het onwaarschijnlijk is dat er contact

geweest. Er is overleg geweest over het mogelijk aanpassen van teksten in de app / communicatie verbeteren.

Vraag: kunnen we koppelen aan iemand van VWS?

AW arts had het over informatiepunt, maar waar moet die komen (app, helpdesk, website)?

Actie JRF verstuurd verzamelde informatie naa 51.2e

k wil ook graag naar een centraal punt waarheen men met medische vragen kan.

5.1.2e

dit soort vragen onhandig bij onze helpdesk

Actie LE PHneemt vraag mee, komt erop terug.

2. Uitsturen vragenlijsten
Er is gewerkt aan evaluatievragenlijst. Vraag is aan wie en hoeveel mensen deze verspreid moet worden?

XL: hij moet breed verzonden worden.

idee is via BCO-contactpersonen bij GGD’en en landelijke partners.

Actie [EE Inodigt ER¥Huit in BCO-contactpersonenoverleg, evaluatie wordt via hen verder uitgezet.

3. Asymptomatisch testen

Minister wil contacten uit BCO en CoronaMelder gaan testen. Hoe en wanneer?

wil een validatie doen van een sneltest onder mensen zonder klachten, met notificatie. Wellicht

je script op website aanpassen t.b.v. regionale proef?

onwenselijk om website aan te passen aan proef in één regio. Het is meer een applicatie dan een website,

data gaat direct naar CoronlT. Ontwikkeling van CoronlT in sprints zit voorlopig vol. Loopt ook moeilijk in de pas

met planning van testafnames.

ellicht zou je het aan het callcentre kant kunnen doen?

ook dat lijkt me onwenselijk. Zij werken ook in CoronlT. T.a.v. asymptomatisch testen: daar kunnen we

niet heel snel inregelen en moeten we consequenties van onderzoeken.

SRWIdin kamerbrief staat een routekaart. Daar staat vanaf december BCO + app testen. Wij geven IG&H data

om berekening van impact te maken. Vervolgens gaat men het OMT vragen om een advies uit te brengen.

Collega’s van PG zeggen dat in december een besluit kan worden genomen door de minister. RIVM kijkt mee

op consequenties voor de uitvoering.

GD, niet alleen via RIVM, moet meekijken op uitvoerbaarheid van het beleid.

het zal ook zeker gecheckt worden. Routekaart van PG heeft ook gewoon richting gegeven.

oorstel om me REY te spreken om bij te praten over testbeleid en technische mogelijkheden.

: we stellen daarmee vast richting de kamer terughoudend te zijn m.b.t. wanneer dit allemaal geregeld is.

En behoefte om buitenom lijn met RIVM te kijken met GGD wat er haalbaar is vwh asymptomatisch testen.
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4. Valideren van codes via coronatest.nl

BED er al een uitwerking van het proces? Gaan we eerste ziektedag nogmaals uitvragen (3° keer?). We

kunnen mogelijk systeemtijden gebruiken. Kunnen opties op een rij gezet worden met voor-/nadelen?

ActidCR IF doet navraag wat de status is.

5. Rondvraag

levering data voor evaluatie-onderzoek. Hoe staat het daarmee?

e hopen z.s.m. de productieomgeving op te starten en daarmee de levering van de data.


